

Title (en)  
Safe.

Title (de)  
Tresor.

Title (fr)  
Coffre-fort.

Publication  
**EP 0230643 A2 19870805 (DE)**

Application  
**EP 86117910 A 19861222**

Priority  
DE 3546341 A 19851230

Abstract (en)  
A safe (10) has a plurality of receiving units (22, 24, 26, 28, 30, 32, 34) which are arranged in a housing and which can be guided continuously past an orifice (16) made in the housing surface (14). The orifice (16) is closed by means of, preferably, a double-flap mechanism, via which the associated receiving unit, in which, for example, securities, such as bank notes and coins, can be introduced, is completely or partially accessible.  
<IMAGE>

Abstract (de)  
Es wird ein Tresor (10) mit mehreren in einem Gehäuse angeordneten Aufnahmeeinheiten (22, 24, 26, 28, 30, 32, 34) vorgeschlagen, die umlaufend an einer in der Gehäuseoberfläche (14) eingelassene Öffnung (16) vorbeiführbar sind. Dabei wird die Öffnung (16) über vorzugsweise einen Zweiklappenmechanismus verschlossen, über den die zugeordnete Aufnahmeeinheit, in der z. B. Wertgegenstände wie Banknoten und Münzen eingebracht sein können, ganz oder teilweise zugänglich ist.

IPC 1-7  
**E05G 1/06**

IPC 8 full level  
**E05G 1/06** (2006.01); **E05G 5/00** (2006.01); **G07D 11/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E05G 1/06** (2013.01); **E05G 5/006** (2013.01); **G07D 11/12** (2018.12)

Cited by  
AU629894B2; EP0892373A3; EP0549546A1; ITBZ20100035A1; WO2011080161A3

Designated contracting state (EPC)  
CH DE FR GB LI

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0230643 A2 19870805; EP 0230643 A3 19871209; DE 3546341 A1 19870702**

DOCDB simple family (application)  
**EP 86117910 A 19861222; DE 3546341 A 19851230**